

Canada-European Economic Corporation (Under
the Framework Agreement)

MATHYS, François A.

A graduate of Collège Jean-de-Brébeuf and the University of Montreal, Mr. Mathys has served abroad in New York (UN) and Moscow. He is currently a member of the International Trade and Economic Relations Section of the Commercial Policy Division.

A étudié au collège Jean-de-Brébeuf et est diplômé de l'Université de Montréal, M. Mathys a été en poste à New York et à Moscou. Il est actuellement dans la direction des Politiques relatives à l'industrie, à l'investissement et à la concurrence.

Canada and NATO

RIDDELL, G.G.

(See biographical Sketch page 2)

Canada and Europe
Le Canada et l'Europe

TAYLOR, J.H.

A graduate of McMaster University and Oxford, Mr. Taylor has held postings in Vietnam, India, NATO and OECD, the Soviet Union and France. He is currently Assistant Under-Secretary of State for External Affairs.

M. Taylor est diplômé des universités McMaster et Oxford. Il a été affecté au Vietnam, en Inde, à l'OTAN et à l'OCDE, en URSS et en France. Il est présentement sous-secrétaire d'Etat adjoint aux Affaires extérieures.